

BSI Standards Publication

BSI 标准出版物。

Information technology-Security techniques—Code of practice for information security controls based on ISO/IEC 27002 for cloud services

信息技术-安全技术 - 基于 ISO/IEC 27002 的云服务信息安全控制规范

国家序言

This British Standard is the UK implementation of ISO/IEC 27017:2015.

此英国标准是 UK 实施的 ISO/IEC27017:2015。

The UK participation in its preparation was entrusted to Technical Committee IST/33, IT-Security techniques.

英国受 IST/33 , IT-安全技术 技术委员会委托参与筹备工作。

A list of organizations represented on this committee can be obtained on request to its secretary.

本委员会代表的组织名单可应要求向其秘书索取。

This publication does not purport to include all the necessary provisions of a contract. Users are responsible for its correct application.

本出版物并不意在包括合同的所有必要条款。用户对其正确应用负责。

The British Standards Institution 2015.

2015 年英国标准协会。

Published by BSI Standards Limited 2015

由 BSI 标准有限公司 2015 出版

ISBN978 0 580 78159 9

ISBN978 0 580 78159 9

ICS35.040

ICS35.040

Compliance with a British Standard cannot confer immunity from legal obligations.

遵守英国标准不能免除法律义务。

This British Standard was published under the authority of the Standards Policy and Strategy Committee on 31 December 2015

本英国标准于 2015 年 12 月 31 日在标准政策和战略委员会的授权下出版。

Amendments/ corrigenda issued since publication

自出版以来发布的修订/更正

Text affected Date

受文本影响的日期

Information technology— Security techniques—Code of practice for information security controls based on ISO/IEC 27002 for cloud services

信息技术—基于ISO/IEC27002 的云服务信息安全控制实践规范。

如需获取全文，请通过以下方式联系，经我公司确认后，
将提供相关文本信息：

- 通讯地址：北京市海淀区玉泉路甲 12 号
- 联系电话：010-88268246
- 官方网址：<http://www.hxqc.cn>
- 电子邮箱：jsb@hxqc.cn